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PROTOKÓŁ Nr 3/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

w dniu 21 marca 2023r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji - otworzył zdalne posiedzenie Komisji i 

powitał wszystkich obecnych. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem 

zagrożenia epidemiologicznego, obrady komisji prowadzone są zdalne z 

wykorzystaniem narzędzi informatycznych.  

Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie tryb zdalny posiedzenia. 

Za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0, 1 radny nieobecny.   

Posiedzenie odbywa się w trybie zdalnym.  

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

/załącznik nr 1 do protokołu/. Brak zgłoszeń.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br.  

4. Kontrola ściągalności podatków i opłaty za odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych w 2022r.   

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian.  
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Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br.  

 Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Opocznie Nr 2/2023 z dnia 21 lutego 2023r. był wyłożony do wglądu w 

Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy jak również został 

zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 2/2023 z dnia 21  

lutego 2023r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 21 lutego 2023r. 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 2/2023  z dnia 21 lutego 2023r. 

 

Ad. pkt. 4. 

Kontrola ściągalności podatków i opłaty za odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych w 2022r.   

 

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli – szczegółowo 

przedstawiła informację na temat egzekucji i windykacji z tytułu podatków od osób 

fizycznych, zaległości z tytułu podatku od osób fizycznych, zaległości z tytułu podatku 

od środków transportu, egzekucji i windykacji w podatku od środków transportu, 

zaległości i wpływów od osób prawnych, zaległości z podatku od osób prawnych oraz 

egzekucji i windykacji za odpady komunalne (załącznik nr 2 do protokołu).  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał, czy system w zakresie opłaty za 

odpady komunalne jest szczelny? Czy weryfikowany jest stan osobowy gospodarstw 

osobowych?    

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli – wyjaśniła, że 

odpowiedzi na to pytanie udzieli Pani Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska 

Dominika Chybowska. Stan osobowy gospodarstw domowych jest porównywany z 

ewidencją ludności. Postępowania w tym zakresie prowadzi Wydział Ochrony 

Środowiska.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - poprosił o porównanie wpływów z 

podatków za 2022 rok w stosunku do 2021 roku. 

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli – poprosiła o czas na 

udzielenie odpowiedzi. 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – potwierdziła, że 

zgłoszony na deklaracji stan osobowy gospodarstwa domowego jest weryfikowany z 

liczbą osób zameldowanych pod danym adresem w Wydziale Ewidencji Ludności i 

wszelkie różnice są wyjaśniane.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - dopytał o podany w materiałach wymiar 

za odpady komunalne za 2022 rok – co oznacza kwota 5 mln 362 tys. 716 zł? 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – wyjaśniła, że 

naliczenie opłaty z odpady komunalne (wymiar) jest na dany dzień na podstawie ilości 

osób zgłoszonych w deklaracji. Należy podkreślić, że ta kwota cały czas się zmienia, 

ponieważ stan osobowy gospodarstw domowych cały czas się zmienia z różnych 
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powodów.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - dopytał, czy ta kwota ma znaczenie dla 

planowania budżetu przez Spółkę PGK? 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – wyjaśniła, że ta kwota 

ma znaczenie dla Urzędu, natomiast Spółka PGK bierze udział w przetargu na odbiór 

odpadów komunalnych.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - dopytał, czy na koniec grudnia jest 

zakładana pewna kwota wpływu z opłaty śmieciowej do budżetu Gminy w przyszłym 

roku? 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – wyjaśniła, że Urząd 

przygotowując się do przetargu na kolejny rok szacuje koszt całego systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi na podstawie ilości osób zamieszkujących 

Gminę Opoczno i na podstawie ilości odebranych odpadów. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał o wpływy z opłaty śmieciowej za 

2021 rok i ubiegłe lata. 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – wyjaśniła, że wszelkie 

dane są dostępne w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Gospodarka 

Odpadami. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał, jak kształtuje się tonażowo ilość 

odpadów przyjmowanych na PSZOK z roku na rok. 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – wyjaśniła, że z roku 

na rok tych odpadów przybywa. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał z czego to wynika?  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – wyjaśniła, że z 

większej świadomości społeczeństwa i troski o środowisko. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał, jak kształtuje się ilość tonażowo 

odpadów zmieszanych oddawanych na PSZOK z roku na rok. 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – wyjaśniła, że odpady 

zmieszane nie trafiają na PSZOK a na ZUO i tam podlegają segregacji. Dopiero to co 

nie podlega już segregacji trafia na składowisko odpadów. Ilość odpadów zmieszanych 

również z roku na rok wzrasta. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał, czy poza naszym PSZOK-iem 

odpady są dostarczane do innych PSZOK-ów? 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – wyjaśniła, że każda 

gmina ma obowiązek posiadać własny PSZOK. Gmina nie dostarcza odpadów do 

innych PSZOK-ów. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał co z odbiorem styropianu przez 

Spółkę PGK? 

Krzysztof Owczarski – Prezes PGK Sp. z o.o. w Opocznie – odpowiedział, że niedługo 

zapadnie decyzja zezwalającą na tę działalność i Spółka PGK będzie odbierać styropian. 

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli –  podała dane o które 

prosił Przewodniczący: wpływ z tytułu podatku od nieruchomości w roku 2021r. za 

2021r. i lata ubiegłe: od osób prawnych to kwota 14 mln 340 tys. 102 zł 43 gr., a od 

osób fizycznych to kwota 4 mln 787 tys. 930 zł 77 gr.  
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W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Kopera, Dyrektor Ewa Kazusek, Dyrektor 

Dominika Chybowska, Prezes Spółki PGK Krzysztof Owczarski. 

 

Komisja przyjęła do wiadomości informacje, nie wniosła żadnych uwag i zastrzeżeń 

oraz nie wypracowała wniosków w powyższym temacie. 

 

Ad. pkt. 5. 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Kopera, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

 

Ad. pkt. 6. 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący podziękował za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Sesje i komisje są transmitowane on-line na kanale YouTube gminy Opoczno. 

 

Nagrania dostępne na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 13.00, godzina zamknięcia posiedzenia 14.05 

 

 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

 

1. Kopera Tomasz – przewodniczący                   .……...………………..… 

 

2. …………………. – zastępca przewodniczącego      .…….……………… 

 

3. Baran Paweł – członek                                                 ………………….. 

 

4. Grabski Krzysztof – członek                                       ……………………. 

 

5. Sijer Marek – członek                                         ...………………………… 

 

6. Rurarz Tomasz – członek                                    ..………………………… 

 

7. Zięba Jan – członek                                            ………………….……… 

 

 

 
Protokołowała: 

B. Kędziora  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

http://www.opoczno.esesja.pl/

